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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Videomøde 20. juni 2023 kl. 10:00. 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul, Jørgen  

Afbud:  Ingen 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Det senest udsendte referatet godkendtes. 
 

2. Ugen i Svendborg 
Der var dags dato fem par tilmeldt til distriktets ’ekstra’ mesterskab, og 5 
par til Mix-par, hvor vi skulle betale for seks par, hvad enten der var 
deltagere eller ej. 
Jens ville sætte Charles til at intensivere markedsføringen. 
Jørn havde kontakt med Louise i Sekretariatet og Henning Mikkelsen. 
 

3. Brev fra distrikt Sydjylland om samarbejde. 
Hvordan griber vi det an? 
Der refereredes til samarbejde omkring ’Vinspecialisten Cup’ og ’Grøn 
Mester’. 
Ingen i den nuværende bestyrelse havde kendskab til aftaler omkring 
’Vinspecialisten Cup’ (en turnering for klubhold). 
’Grøn Mester’ var aflyst sidste år pga. manglende interesse, der gjorde det 
problematisk at finde deltagere til en finale. 
En af vore hovedinteresser er bl.a. samarbejde omkring undervisning. 
 Jørn oplyste, at Distrikt Syd løbende planlagde kurser, og at han ofte fik 
henvendelser om at fungere som instruktør. 
 
Det aftaltes, at vi ville gå positivt ind i samarbejdet, og at 

a. Beata ville prøve at få afklaret mulighederne for at afvikle en 
klubholdturnering (’Vinspecialisten Cup’),  

                 mens 

b.  Turneringsudvalget ville tage sig af ’Grøn Mester’! 
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4. Planlægning af den kommende sæson. 
Tu-udvalget ville inden sæsonens start fremkomme med et forslag til 
program, der forventedes behandlet på bestyrelsesmøde inden 
annoncering. 
Jørn orienterede om planer for undervisning på Fyn i det kommende 
halvår, der ville omfatte Turneringsleder kurser – såvel ’Blok et’ (hidtidige 
moduler 1-3, der bevarer deres betegnelse) som ’Blok 2’ (modulerne 4 til 
6, der bortfalder som selvstændige moduler, og udbydes samlet som et 
weekend-kursus). 
Også BC3 ville blive udbudt. 
Datoerne for afholdelse var endnu ikke på plads – da  kalendere lige skulle 
synkroniseres og lokaler bookes, inden annonceringen.  
I det omfang der var plads, var kurserne naturligvis åbne også for deltagere 
fra andre distrikter. 
 

5. Eventuelt 
Der var ikke nogen punkter.  
 

6. Næste møde 

 Nyt møde blev fastsat til afholdelse d. 26. juli kl. 18:30. Mødet afholdes hos 
Beata!  

 

Jørgen Olsen 
Referent 


